



THE HONG KONG AWARD FOR YOUNG PEOPLE

香港青年獎勵計劃

Green Bird in Action

Green Bird in Action

An introductory and promotional activity of AYP

Interested secondary students aged 11-14 are welcome to enroll

Have to complete 4 sections

A "Green Bird" badge and certificate will be granted upon completion

香港青年獎勵計劃

The Hong Kong Award for Young People



預先體驗獎勵計劃

為 AYP 旅程作好準備





Service

(Min. 6 hrs over 1.5 months)





Skills

(Min. 13 hrs over 3 months)



(Min. 6 hrs over 1.5 months)



Excursions

(1-day journey e.g. Picnic, Hiking, Sightseeing)



Record Card

香港青年獎勵計劃

- ♥ 於一九六一年在香港成立,前身為愛丁堡公爵獎勵計劃。
- ♥ 是國際青年獎勵計劃成員之一,現時全球有超過130個國家及地區推行此計劃。
- ★ 採用一套國際認可的嘉許制度,讓14至24歲的青年人透過完成章級要求, 培養勇於挑戰及堅毅的精神。

「青鳥行動」

- ▼ 為11至14歲的中學生而設。(最後參加年齡為13歲半)
- ▼ 目的是讓他們在參加獎勵計劃前體驗當中的四科活動。

如拾獲此紀錄卡,請交九龍長沙灣麗閣邨麗葵樓三樓301-309號

The Hong Kong Award for Young People(AYP)

- * Established in Hong Kong in 1961, formerly known as The Duke of Edinburgh's Award.
- * A licensed member of The Duke of Edinburgh's International Award Foundation, operating in more than 130 countries and territories.
- Unique international principles which cultivate young people from 14 to 24 years old with perseverance and the spirit of self-challenge.

Green Bird in Action

- ★ Designed for secondary school students aged between 11 and 14.

 (The latest age for entry is 13.5)
- * Provide an opportunity to experience AYP's four sections activities.

If found, please return to Nos. 301-309, 3/F, Lai Kwai House, Lai Kok Estate, Cheung Sha Wan, Kowloon



2157 8600



award@ayp.org.hk









Record Card







